
Interpelácia č. 76/2015   
 
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
Ing. Soták: 
Zaujíma ma akým spôsobom mesto zabezpečuje prevádzkovanie, údržbu integrovaného 
mestského turistického informačného systému, akým spôsobom to zastrešuje mesto, kto je 
kompetentná osoba na mestskom úrade, kto sa tomuto venuje. Priznám sa, prakticky ma 
zaujíma akým spôsobom to napĺňa ten daný referent, ako kontroluje ten systém, resp. spleť, 
poviem to značenia. Smerujem k tomu, že každoročne pribúda na tých našich stĺpoch dosť 
veľký počet rôznych informačných tabúľ, neviem, či všetky sú v súlade s tým našim 
informačným systémom alebo  nie a v neposlednom rade smerujem k tomu, že pribúda nám aj 
nejakých nových ulíc v súvislosti s individuálnou bytovou výstavbou a tieto sú integrované do 
tohto informačného systému. Napr. ulice pri zimnom štadióne nové, ktoré boli vybudované 
a nie sú označené, nie sú zahrnuté. Samozrejme zaujíma ma aj ekonomika tohto 
integrovaného systému v súvislosti s tým umiestnením rôznych reklamných tabúľ alebo 
tretích osôb, by ma zaujímalo koľko mesto za to dostáva peňazí.  
 
PhDr. Čižmár: 
Na otázku tykajúcej sa osoby, ktorá je zodpovedná, takúto osobu nemáme. Tak ako nebola 
v predchádzajúcom období, tak ani teraz nemáme zodpovednú osobu za tento integrovaný 
informačný systém. O probléme, o ktorom ste hovorili vieme, konzultovali sme ho aj s pánom 
Mičkom, pretože myslíte výlepné informačné plochy? Výlepné informačné plochy máte na 
mysli?  
 
Ing. Soták: 
Myslím značenie ulíc, značenie historických pamätihodností, proste všetko, čo je na tých 
stĺpoch v meste. Napr. pribudli nám ulice Lipová, Gaštanová, nie sú tu označené, nie je tu 
zahrnuté. Pribudlo, ročne pribúda mnoho na stĺpoch odkazy na nejaké fyzické osoby, 
právnické osoby, živnostníkov. Zaujíma ma akým spôsobom to mesto rieši. Má nejaký 
zmluvný vzťah na vyznačenia, aby tie tabuľky boli jednotného formátu alebo jednotného 
dizajnu, čiže prekvapuje ma, že to nikomu nespadá, lebo si to neviem predstaviť, aby to na 
meste nikto nezastrešoval.  
 
PhDr. Čižmár: 
To, čo sa pýtate, teraz, keď ste to povedali už konkrétne, čo sa pýtate je v gescií pána Ing. 
Eliáša. V súvislosti s tým, že je tu nejaká platná zmluva, ktorá bola podpísaná ešte v minulom 
roku so spoločnosťou ARD-systém, ktorá tento systém zabezpečuje. Čo sa týka vzniku 
nových ulíc, v tomto roku nevznikli žiadne nové ulice, pohybujeme sa len v rozsahu zmluvy, 
ktorá je podpísaná ešte v minulom roku so spoločnosťou ARD-systém.  
 
Ing. Soták: 
Áno, viem o tej zmluve, ja ju mám tu pred sebou. Pýtam sa z toho dôvodu, že to, že zmluva 
bola podpísaná minulý rok, to je v poriadku, ale akým spôsobom sa integrujú nové veci do 
tohto systému. Preto sa pýtam jasne, keď vznikne nová ulica, akým spôsobom sa má 
doznačiť, alebo kto má tu úlohu, že doznačí a napíše, že tam je Lipová ulica, tam je 
Gaštanová ulica alebo ja neviem ďalšie ulice. To neznamená, že  nevznikli v tomto roku alebo 



minulého roku, vznikli možnože pred tromi rokmi, ale nie sú stále doznačené. Preto sa pýtam, 
akým spôsobom. 
 
PhDr. Čižmár: 
Tieto podnety vychádzajú z oddelenia výstavby. To znamená to, čo sa pýtate akým spôsobom, 
aký je tam procesný úkon, tak vychádza iniciatíva a podnet práve z oddelenia výstavby. 
 
Ing. Soták: 
Ďakujem. Potom by som to poprosil aj v písomnej podobe, aby som dostal aj tu ekonomiku. 
To znamená ako mesto, koľko mesto získa z poskytovania tohto integrovaného systému 
tretím osobám, koľko prostriedkov získa a ako hovorím to kontroluje, či priebežne, či len na 
podnet mesta to robí ten poskytovateľ, to by som potreboval aj písomne.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne  
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VEC: 

Interpelácia č. 76/2015 - odpoveď 

 

Na 5. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Trebišove konaného dňa 14.9.2015 ste položili otázku, 

koľko mesto získa z poskytovania tohto integrovaného systému tretím osobám, kto to kontroluje , či to 

robí na podnet mesta poskytovateľ... 

Za využívanie komerčnej časti Integrovaného informačného systému na území Mesta Trebišov na 

základe dohody platí poskytovateľ  ARDSYSTÉM s.r.o. Žilina mestu odplatu vo výške 30% zo sumy 

prijatej za poskytovanie komerčnej časti Integrovaného informačného systému od tretích osôb. 

Poskytovateľ predkladá mesačne Rozpis vystavených faktúr za prenájom v Meste Trebišov za účelom 

výpočtu 30% podielu. Následne Mesto Trebišov vystaví na tento podiel príslušný daňový doklad. 

V prílohe listu Vám zasielame Zoznam odberateľských faktúr predstavujúci 30%-ný príjem mesta 

z prenájmu pre tretie osoby od 17.1.2012. Zároveň pre ilustráciu zasielame Rozpis vystavených faktúr 

za mesiac júl 2015 i následne vystavenú faktúru. V minulosti bola vykonaná kontrola správnosti 

predkladaných údajov, ktorá potvrdila ich správnosť. Kontrolu osadzovania a záberu plôch vykonáva 

poskytovateľ  ARDSYSTÉM s.r.o. Žilina.  

 

S pozdravom 

 

 

 

  

 

 Mgr. Peter Sovák 

 prednosta 

 

 

 

 

Prílohy: viď text 

 

 

Ing. Jaroslav Soták 
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